
 

 

 

 

 

Algemene beschouwingen 2015 

 

Voor ons ligt de begroting nieuwe stijl. Een begroting die het resultaat is van een uitgebreide 

inventarisatie bij alle raadsfracties en is opgesteld in overleg met het college en ambtenarenkorps. 

Een systematiek die nog ge-finetuned moet worden en die voor onze fractie nog even wennen is. In 

een later stadium komen wij als VLP hier graag binnen de raad op terug waarbij wij ook graag de 

bevindingen van de provincie meenemen. 

Insteek van de begroting nieuwe stijl is om met dit stuk de raad de mogelijkheid te bieden om met 

een helikopterview te kijken naar de financiële positie van de gemeente en de doelstellingen die 

geformuleerd zijn voor de korte en lange termijn.  

Ook nu weer ligt een sluitende begroting voor en complimenteren wij het college en het 

ambtenarenkorps hiermee. De voorliggende begroting is er een in het kader van consolidatie.  We 

begrijpen dat er veel energie gestoken moet gaan worden in het sociale domein en dat 2015 een 

overgangsjaar wordt. Toch moet het ons van het hart dat wij in algemene zin echte ambitie missen in 

deze begroting. 

 

Namens de VLP wil ik een aantal zaken de revue laten passeren 

De onduidelijkheid in het sociale domein is niet minder geworden. We constateren dat daar waar 

mogelijk vergaande voorbereidingen zijn getroffen. Dit zowel intern als extern. We zijn van mening 

dat we als Gemeente Beesel nadrukkelijk een eigen koers moeten blijven varen. Voor de VLP geldt 

daarbij als uitgangspunt; lokaal wat lokaal kan, regionaal wat regionaal moet. De kracht van een 

kleine gemeenschap, het “wij gevoel”, moet nadrukkelijk gebruikt worden. In situaties waar de 

samenwerking gezocht moet worden, denk hierbij aan de extra korting die we te verduren kregen in 

het kader van de WMO-systematiek, verwachten wij van het college een meer dan pro-actieve 

houding.  

Met de realisatie van het project “Oppe Brik” neemt de Gemeente Beesel een grote stap met 

betrekking tot de realisatie van woningen, en in beperkte mate bedrijfsruimte, voor haar burgers.  De 

VLP is zeer te spreken over de inspanningen die in dit kader door alle betrokkenen zijn geleverd. Met 

dit project vullen wij een deel in van de woningbouwbehoefte in onze gemeente zoals benoemd in 

het bestaande woningmarkt onderzoek.  Het is een goede zaak dat er in 2015 een nieuw 

woningmarktonderzoek gaat plaatsvinden. De woningmarkt vertoont momenteel een licht herstel, 

 



maar dit betekent niet dat we achterover kunnen leunen. Dit is juist een reden temeer om alert te 

zijn. Denk hierbij aan planvorming rond Rustoord, het Centrumplan Beesel en de prestatie afspraken 

die gemaakt gaan worden met Woongoed2Duizend. In dit kader heeft de VLP al gesprekken gevoerd 

met de directie van Woongoed2Duizend en zullen wij de ontwikkelingen kritisch volgen. Wij hopen 

dat de realisatie van het beroepsonderwijs in het voormalig fabrieksgebouw als onderdeel van het  

bouwproject “Oppe Brik” doorgang vindt tegen een acceptabele investering. 

In ons voorwoord hebben wij het gebrek aan ambitie binnen deze begroting aangehaald. Met name 

bij het onderwerp Toerisme missen we dit. Of is het zo dat het beleid m.b.t. toerisme ondergeschikt 

is gemaakt aan de inspanningen die geleverd moeten worden met betrekking tot de 3 

decentralisaties.  In de begroting van vorig jaar is een ruime reserve ingeruimd voor investeringen in 

toerisme. In de voorliggende begroting is alleen de realisatie van het ruiternetwerk opgenomen. 

Verdere investeringen zoals bijvoorbeeld in informatiepalen, wifi in de hele gemeente, het realiseren 

van een fietspad langs de Maas en gebiedsontwikkeling van de Schellekensbeek ontbreken in deze 

begroting.  

Het voorzieningenniveau binnen onze gemeente is nog steeds goed. Echter is het 

accommodatiebeleid aan vernieuwing toe. Beesel moet ook in de toekomst blijven voorzien in 

voldoende en kwalitatief goede accommodaties. De VLP vindt dat voor het zomerreces van 2015 het 

college met een voorstel moet komen richting de raad voor een nieuw accommodatiebeleid waarbij 

nadrukkelijk de verenigingen geconsulteerd moet worden.  In het verlengde hiervan willen wij dat 

ook de huidige subsidiekaders onder de loep genomen worden. 

2014 is een jaar geweest waarin wij gewerkt hebben aan burgerparticipatie. Gebleken is dat dit een 

proces is met veel mogelijkheden, maar ook nadrukkelijk met risico’s. De gemeente heeft gekozen 

voor een proces van co-productie. Wij onderschrijven dit maar we zijn ons ook bewust dat niet alles 

te vangen is onder de noemer burgerparticipatie. Hoever gaan we hierin en is wat is de rol die weg 

gelegd is voor het college? Denk hierbij aan de discussies over het veldje bij “de Kemien”, de 

kunstwerken aan de Industriestraat, maar ook de weginrichting bij de Heerstraat/Kesselseweg.  

Wij maken ons zorgen over het beroep dat gedaan wordt op onze burgers in het kader van onder 

andere mantelzorg, vrijwilligerswerk, maar ook de overname van taken van de gemeente door 

burgers zoals bijvoorbeeld opruimen zwerfafval en het beheer van groenvoorzieningen. We missen 

de vertaalslag tussen het zeggen en het doen. We vragen het college ons uit te leggen hoe u hier 

daadwerkelijk vorm aan denkt te geven. 

Samenvattend: 2015 wordt een uitdagend jaar met name in het sociale domein, maar binnen onze 

gemeente spelen meer zaken dan de 3-D. We roepen het college nadrukkelijk nogmaals op ook 

ambitie te tonen op de andere terreinen.    

 


